
 

 

 Referat af bestyrelsesmødet i Munkerisparkens grundejerforening 

  torsdag d. 1. sept.  
 

          Tilstede var: 

                              Jørn P. Madsen (nr. 7) 

        Bjarne Plambech (nr. 45) 

                   Søren Folman (nr. 15) 

                              Inger Godtfredsen (nr. 2) 

                              Annette Foldberg (nr. 10) 

 

 Ad 1. Godkendelse af referat og dagsorden 

                      Referat af 11/4 og dagsorden for mødet blev godkendt 

 

 Ad 2. Meddelelser: 

                      Ingen 

                                         

            Ad 3. Daglig drift – fællesareal 

                      Tilbud fra gartner Frederik Busch ang. 

1. Beskæring af buske samt nedskæring af vildskud 

2. Beplantning ved Kajerødvej, hvor fællesarealet stopper af paradisæbler med 

overstandere af lind . 

                         Pris: 22. 500 kr. 

                         Dette beløb er der budgetteret med i 2011. Tilbuddet blev således vedtaget, og                

                         arbejdet sættes i gang efter at løvet er faldet. 

                         Følgende er budgetteret for 2012: 

                         Trimning af kanter samt rydning af vildskud ved buske på fællesareal. Skal dernæst     

                         ske hvert andet år. 

                         Pris: 8.125 kr. 

                        Forespørgsel hos gartneren:   Pris  for græsslåning på fællesarealet ? 

                        Punkt til kommende generalforsamling: Ønsker beboerne opsat bænke mellem nr. 

                        64 - 66 med  udsyn ud over fællesarealet? 

                      Venlig henstilling til beboerne i Munkerisparken: Ingen løsgående hunde i beboelses- 

                      områderne.  Medbring venligst hundeposer og BRUG dem. 

 

        AD 4. KOMMUNEKONTAKT: 

                   10/5 havde Jørn møde med planlægningschefen i Rudersdal Kommune. 

                   10/8 Svar fra landskabsarkitekt Karsten H. Kristiansen (Teknik og miljø) : 

                  ” Grundejerforeningen vil i efteråret 2011 modtage en mail med et oplæg til Munkeris-

        parken  med udgangspunkt i en fremtidig løsning for træplantningen.”                                                                                                                                                             

                     

                   ” Teknik og Miljø drift vil hurtigst muligt gennemgå Munkerisparken driftsmæssigt med       

                    særligt  fokus på fritrumsbeskæring ved fjernelse af nedhængende grene.” 

                    Jørn følger op på dette, da det lovede arbejde endnu ikke er udført. 

                   Jimmi Prahl (nr. 22) har som privat person sendt en mail til kommunaldirktør Bjarne                                                                                                   

                    Petersen ang. vedligeholdelse af offentlige arbejder i Munkerisparken. 

                    Probelmstillingen er godt formuleret. Endnu intet svar. 

 

     AD 5 ØKONOMI 

                    Økonomien er ”på plads”. jf. gartnerudgifter under pkt. 3. 

 



    AD 6 EVT. 

             POSTKASSER: Gennem Group Care henstilles beboerne i Munkerisparken til at vælge en 

             galvaniseret postkasse for bevarelse af helhedsintrykket af Munkerisparken. 

     

 

 NEMKONTO:  Kasserer Thomas Jørgensen ønsker,  at regninger / kontingent m.m. kan be- 

            tales over  Nem Konto / Netbank. 

           Kravet om dobbeltsignatur skal således bortfalde. Det kræver vedtægtsændring – hvilket 

          bør ske ved næste generalforsamling. 

         Bestyrelsen giver dog pr. d.d. deres accept til betaling over Nem Konto , hvis det jura- 

        mæssigt er tilladeligt. Inger spørger Flemming til råds. 

 

                                                                                         Referent: Annette Foldberg 

                                                                                                          4. sept. 2011   

 


